
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το πρακτικό της µε αριθµό 8ης συνεδριάσεως της Επιτροπής Τουριστικής Ανάπτυξης και 

Προβολής ∆ήµου Άνδρου 
 

Αριθµ. Απόφασης 8/2012 
Στην Άνδρο, στο ∆ηµαρχείο Άνδρου (κτίριο Βούλγαρη, Χώρα Άνδρου), σήµερα την 

29η του µήνα Οκτωβρίου του έτους 2012 ηµέρα ∆ευτέρα και ώρα 18.30 ήρθε σε συνεδρίαση η 
Επιτροπή Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής του ∆ήµου Άνδρου. 
∆ιαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, δεδοµένου ότι σε σύνολο 20 µελών βρέθηκαν 11 ήτοι: 
                   Παρόντες 
1. Αθηνά Μακρή (Πρόεδρος) 
2. Ειρήνη Πανταζή 
3. Νικόλαος Καπετάν Θεολόγου 
4. Άγγελος Ψήτος 
5. Χρήστος Παπαχρήστου 
6. Στέλιος Πολυκράτης 
7. Φίλιππος Περράκης 
8. Μαρία Κορρέ 
9. Γεώργιος Κοντός  
10. Γεώργιος Στεφάνου 
11. Ιωάννα Χαλά 

          Απόντες 
1. Κυριάκος Θωµάς 
2. Μπάµπης Χώνας 
3. Βασίλης Χαλάς 
4. Κυριάκος Μουστάκας 
5. Αντώνης Περτέσης 
6. Μαρία Μαργέτη 
7. Αντώνης Κοπελάκης 
8. Νίκος Μουστάκας 
9. Ιωάννης Χαλάς 
 

 Η Επιτροπή µετά από διαλογική συζήτηση  
 

Α π ο φ α ς ί ζ ε ι  οµόφωνα  
1. Να εισηγηθεί στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο τη συµµετοχή του ∆ήµου Άνδρου στη ∆ιεθνή 

Έκθεση Τουρισµού «ΦΙΛΟΞΕΝΙΑ» που θα πραγµατοποιηθεί 22 – 25 Νοεµβρίου 2012 στη 
Θεσσαλονίκη, µε εκπροσώπους από την Επιτροπή τους: Γεώργιο Στεφάνου, Γεώργιο 
Κοντό, Ειρήνη Πανταζή, Μαργαρίτα Στεφανή, οι οποίοι θα έχουν την πλήρη ευθύνη για 
τον εξοπλισµό και τη µεταφορά του υλικού καθώς και την επιµέλεια του περιπτέρου της 
Άνδρου. 

• Να ζητήσει τη χρήση αυτοκινήτου του ∆ήµου Άνδρου για τη µεταφορά του υλικού και 
των µελών της αποστολής του περιπτέρου στη Θεσσαλονίκη.  

2. Η επιτροπή εκφράζει τη σύµφωνη γνώµη της για συµµετοχή της Άνδρου στην Έκθεση 
Τουρισµού στην Ουτρέχτη τον Ιανουάριο του 2013 και ζητά το αίτηµα να προωθεί στην 
Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου. 

3. Να γίνει αναµόρφωση του Προϋπολογισµού και τα 15.000€ για την Τουριστική Προβολή 
να διατεθούν για τη δηµιουργία υλικού σε έντυπη και ηλεκτρονική µορφή για πεζοπορικό 
τουρισµό. Επίσης προτείνεται να ζητηθούν χρήµατα και από χορηγούς.  

4. Στην 7η έκθεση Τροφίµων & Ποτών 22-24 Νοεµβρίου 2012 που θα διεξαχθεί στον σταθµό 
του Μετρό στο Σύνταγµα, η Επιτροπή αποφάσισε ότι δεν θα συµµετέχει.     

 
Αυτή η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθµό 8 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης λύεται η συνεδρίαση. 
 
Γι΄αυτό συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφεται ως κατωτέρω: 
 
 

Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 
 

ΑΘΗΝΑ ΜΑΚΡΗ 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

ΜΑΡΓΑΡΙΤΑ ΣΤΕΦΑΝΗ 



 


